
NOTULEN ALGEMENE LEDENVERGADERING 
gehouden op 16 december 2017 in VZH ’t Hert gevestigd te Nijmegen. 

______________________________________________________________  
 
 
De ledenvergadering wordt door de voorzitter Henk van Elst -met enige vertraging 
door het ontbreken van een microfoon- geopend en heet een ieder van harte 
welkom.  
 
Henk deelt mee dat hij verheugd is dat zoveel leden aanwezig zijn.   
 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
Agenda. 
 
1. Notulen ledenvergadering 12 november 2016. 
2. Mededeling en ingekomen stukken. 
3. Voorlopige financiële verantwoording 2017 (t/m 16 december 2017). 
4. Begroting 2018 50PLUS Gelderland. 
5. Beleidsplan 2018 50PLUS Gelderland. 
6. Verkiezingen nieuwe bestuursleden. 
7. Gastspreker, Tweede Kamerlid 50PLUS Corrie van Brenk. 
8.  PAUZE (koffie en broodjes). 
9.  Deelname door 50PLUS aan de gemeenteraadsverkiezingen. 
10. Presentatie Gemeenteraadsverkiezingen Apeldoorn. 
11. Presentatie Gemeenteraadsverkiezingen Doetinchem. 
12. Presentatie Gemeenteraadsverkiezingen Nijmegen. 
13. Impressie 50PLUS in de Provinciale Staten en Gelderse Waterschappen. 
14. Rondvraag. 
15.  Afsluiting door de voorzitter. 
______________________________________________________________ 
 
1.Notulen ledenvergadering 12 november 2016. 
De notulen worden zonder op- of aanmerkingen goedgekeurd.  
  
2.Mededeling en ingekomen stukken. 
De secretaris, Nelleke de Jong, deelt mee dat er geen ingekomen stukken zijn.  
  
3.Voorlopige financiële verantwoording 2017 (t/m 16 december 2017). 
De voorzitter, tevens penningmeester, deelt mee dat de begroting 2017 nog 
geaccordeerd moet worden, aangezien de vorige vergadering in november 2016 
plaatsvond.   
Er zijn geen vragen vanuit de zaal, waarmee e.e.a. is goedgekeurd.   
De resultatenrekening per november 2016 heeft een positief saldo van € 132.   
De jaarrekening wordt goedgekeurd.   
  
4.Begroting 2018 50PLUS Gelderland. 
De begroting wordt goedgekeurd.   
   
  



5.Beleidsplan 2018 50PLUS Gelderland. 
Er wordt in drie gemeenten meegedaan aan de Gemeenteraadsverkiezingen te 
weten in: Apeldoorn, Nijmegen en Doetinchem. Er is door het bestuur Gelderland 
o.a. hiervoor veel werk verricht. Momenteel bestaat het bestuur nog uit 5 leden maar 
binnenkort zal een van de bestuursleden zich terugtrekken, dat betekent dat we met 
4 bestuursleden overblijven.   
De voorzitter geeft aan dat de Paarse Zaterdagen belangrijk zijn voor ledenaanwas.   
Dit jaar zal in het teken staan van de Gemeenteraadsverkiezingen die op 21 maart 
2018 gehouden zullen worden. Daarna komen de voorbereidingen voor de 
Provinciale Staten-  en tevens de Waterschapsverkiezingen. Er is werk genoeg! 
Behoefte aan ondersteuning is van harte welkom.   
Er wordt vanuit de zaal een vraag gesteld over “gericht” flyeren. Er wordt geopperd 
dat door leden wonende in een gemeente waar 50PLUS meedoet aan de 
Gemeenteraadsverkiezingen alleen daar flyeren. 
Er is een geanimeerde gedachtewisseling over de vraag hoe je de mensen hiervoor 
het beste kunt bereiken. De privacywetgeving is erg sturend in deze kwestie.   
  
Er komt een verzoek om opening van zaken te geven omtrent de wisselingen in het 
bestuur in het afgelopen jaar. De voorzitter geeft tekst en uitleg over de positie van 
de afgetreden bestuursleden, te weten: Henri Pastoor, Coen Rijsdijk en Nico 
Wiggers.   
  
6.Verkiezing nieuwe bestuursleden. 
De volgende leden stellen zich beschikbaar als kandidaat en presenteren zich, te 
weten: 
-Gerard van Hooft   
-Sjanie Donker  
-Thomas van der Heijden.  
  
Jan Zoetelief die niet in de functie van voorzitter Hoofdbestuur maar slechts als lid 
aanwezig is, stelt het volgende aan de orde.  
Hij merkt op dat als iemand nog geen jaar lid is, volgens het HR geen plaats kan 
nemen in het bestuur. Dit wordt niet door iedereen gewaardeerd. De heer Van der 
Heijden uit luidkeels dat de heer Zoetelief hier niet namens voorzitter HB kan 
spreken.   
Besloten wordt dat twee leden moeten wachten tot zij een jaar lid zijn van 50PLUS. 
Thomas van der Heijden stelt zich tijdens de vergadering ook beschikbaar als 
kandidaat bestuurslid.    
  
7.Gastspreker Tweede Kamerlid 50PLUS Corry van Brenk. 
De voorzitter geeft het woord aan de gastspreker, Corrie van Brenk.  
Zij vertelt dat 50PLUS zich hard maakt voor sociale standpunten en speciaal voor de 
ouderen in de samenleving. Veelal wordt dit door andere partijen in de Tweede 
Kamer vergeten. Behoud van koopkracht is belangrijk ook voor werkloze 50-
plussers.  
Met name verplichte sollicitatiedwang wordt bekritiseerd; gepleit dient echter te 
worden voor afschaffing hiervan.  
 
Met diverse recruteringsbureaus wordt getracht deze mensen aan het werk te 
krijgen, maar dat frustreert enorm.  



 
Zorg voor ouderen is erg belangrijk. De kosten van medicijnen rijzen de pan uit.  
De strijd in december tussen de zorgverzekeraars om de gunst van de klant is 
irritant. 50PLUS pleit voor teruggang naar het oude overheidssysteem.   
 
Kandidaten in de gemeenteraad voor 50PLUS zijn erg belangrijk, omdat de Overheid 
taken overhevelt naar de gemeentes.   
Het geld voor de in armoede levende kinderen moet geoormerkt worden, omdat het 
anders bijvoorbeeld wel aan lantaarnpalen zou kunnen worden uitgegeven.   
De armoedeval moet aandacht krijgen.  
 
Re-integratie is erg moeilijk onder ouder wordende werknemers. 
Gedacht wordt aan een –wellicht- basisinkomen.  
Er komen goede suggesties uit. Gericht op de toekomst is het goed om er nu al over 
na te denken. 
.   
De IOW (Inkomen Oudere Werklozen)  is iets om aandacht voor te hebben.   
Er is boosheid over de aflosboete en het afschaffen van de Wet-Hillen.  
50PLUS wil zich hard maken voor een referendum. Veel handtekeningen zijn 
hiervoor nodig.  
Filmpjes over dit onderwerp zijn te vinden op onze website 50PLUS, waarop mensen 
vertellen over hun financiële situatie. Deze verhaaltjes zullen begin januari klaar zijn 
en worden aangeboden aan minister Koolmees.   
  
Vragen. 
Verzoek aan mevrouw Van Brenk vanuit de zaal,  
“focus u op alle 50Plussers, niet alleen op de arme 50Plussers-met-alleen-AOWtje”.   
 
Mevrouw Van Brenk deelt verder mede dat in de derde week van januari de 
initiatiefwet van Martin van Rooijen aan de orde zal komen; zij doet hiervoor een 
oproep aan de leden “kom naar de publieke tribune”!  
 
De dreiging van kortingen op pensioen moet een halt toegeroepen worden.  
Als de initiatiefwet wordt aangenomen, gaat dit van tafel. De rekenrente moet 
gewijzigd worden. 
 
Gedachtenwisseling over beeldvorming van de ouderen. Enerzijds de arme oudere, 
anderzijds de “rijke” gepensioneerde. De doelgroep van 50PLUS is heel gevarieerd, 
de problemen ook.  
De problematiek rond de rekenrente maakt veel reacties los evenals de 
inkomenskwesties, de zorgkosten alsmede het vermoede afschaffen van het 
nabestaandenpensioen.    
  
8.Pauze (koffie en broodjes). 
Er staan schalen met heerlijke broodjes en fruit op de tafels klaar voor iedereen. 
  
9.Deelname door 50PLUS aan de gemeenteraadsverkiezingen in Gelderland. 
We doen -voorlopig- met drie gemeenten mee in Gelderland. De definitieve  
goedkeuring moet nog door het Hoofdbestuur genomen worden. We wachten af.    
 



  
10.Presentatie gemeenteraadsverkiezing Apeldoorn. 
Omdat Hans Weevers (lijsttrekker voor 50PLUS) en ook Philip de Groot niet 
aanwezig zijn, wordt Ria Sprik uitgenodigd zich voor te stellen. Zij staat als nummer 3 
op de lijst.  
  
11.Presentatie gemeenteraadsverkiezing Doetinchem. 
Dirk Kuipers staat op en stelt zich voor als lijsttrekker van Doetinchem. Ook de 
kandidaten nummer 2, 3 en 4 van de lijst zijn aanwezig.    
  
12.Presentatie gemeenteraadsverkiezing Nijmegen. 
Michel Hulskorte (lijsttrekker van Nijmegen) en Hans van Deurzen (nummer 2 op de 
lijst) zijn beiden aanwezig en stellen zich voor. Meerdere kandidaten van deze lijst 
waren aanwezig.     
  
13.Impressie 50PLUS in de Provinciale Staten en Gelderse Waterschappen. 
 
13.a.Statenlid voor 50PLUS, Marcel Bruins, geeft een powerpointpresentatie over 
diverse werkzaamheden. Hij vertelt daarbij over de manier waarop 50PLUS -zoveel 
mogelijk- haar invloed op beleidsterreinen in de provincie tracht aan te wenden.   
  
13.b.  
-Theo Weijers, beëdigd burger- en tevens commissielid in Waterschap Rivierenland, 
-als plaatsvervanger van AB lid Jan Opschoor, die niet aanwezig kon zijn-, laat een 
powerpointpresentatie zien over de projecten die spelen.  
 
-Gerrit Sprik, AB lid, vertelt tijdens zijn powerpointpresentatie over diverse 
werkzaamheden binnen het Waterschap Vallei en Veluwe,  waar hij AB lid is voor 
50PLUS. 
 
-Ernst te Velde, AB lid, vertelt tijdens zijn presentatie over de projecten binnen het 
Waterschap Rijn & IJssel. Zijn tijd is te krap bemeten en hij moet dan ook –voortijdig- 
zijn verhaal beëindigen.     
 
14.Rondvraag.  
Er zijn geen vragen. 
  
15.Afsluiting door de voorzitter. 
De voorzitter bedankt een ieder voor zijn/haar aanwezigheid en wenst allen een goed 
weekend toe. Hierna wordt de vergadering gesloten. 
 

___________________________________ 
 

 


